

《单词百科:readiness是什么意思?readiness怎么发音?readiness的解释和用法》

英语单词readiness是什么意思?readiness怎么读?readiness怎么发音?简答网为您整理了readiness的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



readiness怎么读

readiness的读音:[' redin ə s]

readiness的意思

1、n.准备就绪;愿意, 乐意;

readiness的近义词

1、alacrity n.敏捷;活泼;欣然;乐意;

2、eagerness n.渴望, 热心, 热切;

3、**ease** n.容易;舒适;无忧无虑;

4、**enthusiasm** n.热情, 热忱;热衷的事物;宗教的狂热;

5、**facility** n.设施;才能, 天赋;特色服务;

readiness的双语例句

1、He has always answered my inquires with the readiness of good breeding and good nature.

他有良好的教养,聪敏的天资,他总能迅速地解答我的疑问.

2、Security tightened in the capital in readiness for the president's arrival.

首都加强了警备, 准备迎接总统的到来。

3、Four tactical air squadrons were placed at readiness for an air strike.

四个战术空军中队被置于空袭准备状态.

4、Can this be called readiness to accept criticism?

这能叫虚心接受批评 么 ?

5、Hungary has indicated its readiness to sign the treaty.

匈牙利已表示愿意签订该条约.

6、The troops have entered into combat readiness.

部队已进入战备状态.

7、Britain was signalling its readiness to have the embargo lifted.

英国表示愿意取消贸易禁令。

8、The newsletter was printed towards the end of June in readiness for mailing.

快到6月底的时候, 时事通讯印刷完毕准备投寄。

9、He had intimated to the French and Russians his readiness to come to a settlement.

他已经向法国人和俄国人暗示他愿意达成协议。

10、He held his gun in readiness.

他持枪待命。

11、Support NPI development for new production introduction. Ensure the readiness for normal production.

支持NPI部门的新品项目, 确保产品正式生产时准备就绪。

12、It is not a question of ability but one of readiness.

非不能也,是不为也。

13、China has yet to show any readiness to make specific commitments to cut carbon emissions.

中国并没有表现出任何减少二氧化碳排放义务的意愿。

14、Investing in our future readiness through modernization is a strategic necessity.

通过现代化来为未来做好预备是一种战略需要。

15、Over half the people interviewed expressed their readiness to die for their country.

半数以上接受采访的人都表示愿意为国献身。

16、Everything is in readiness.

一手准备就绪。

17、The primary task is to increase the combat readiness of our forces.

主要任务就是增强部队的战斗能力。

18、He answered all the questions with a readiness that startled everyone present.

他敏捷地回答了所有问题,使在座的每个人为之震惊。

以上是简答网为您整理的readiness怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于readiness的

用法、readiness的释义、readiness的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/readiness>

